

**Referat af bestyrelsesmøde
Onsdag den 8. maj 2024
på Stengaard**

Deltog: Merete, Nancy, Olivia, Dahlia, Katja, Birte, Anita, Karin (delvist), Lea og Jill

Afbud fra: Vivan, Lea D, Jørn, Morten

- **Godkendelse af referat**

- Referatet fra bestyrelsesmødet d. 16. april blev godkendt.
- Tidtageranlægget til springstævnet skal afhentes på Vandværksvej 4, 4241 Vemmelev hos Dorte Njor-Larsen, mail: drfd4.candis@mail.dk

- **Meddelelser**

- Der er D4 møde den 16. maj. **Lea** deltager.
- Der er frist for ansøgning nr. 2 for 2024 ansøgninger til Udviklings- og Materialepuljen i Faxe Kommune den 1. juli. Vi kan søge om tilskud til hegn omkring springbanen og evt. mere.
- Tine Vejlstrop har fået godkendt at oprette en ny klub under DRF, som ligger tæt på os. DRF godkendte klubben på lidt lemfældige vilkår, som D4 ankede. Vi må se, hvilken indflydelse det får på vores medlemmer.

- **Afholdte aktiviteter**

- **Store Hestedags Cup den 4. maj**

- Vi havde 13 ryttere til træning og 13 til de 2 kvalifikationer. Alt gik rigtig fint og Nia gav god undervisning og forklaringer til rytterne. Konceptet med at afvikle kvalifikationen for hvert træningshold umiddelbart efter træningen, fungerede godt. Det giver mindre ventetid – især for dem, der træner først – og hestene får heller ikke så hård en dag. Nia vil også gerne træne og dømme til SHC den 18. august – **Lea** skriver til Nia.
- Der var et overskud på små 3.000 kr. på stævnet.

- **Kommende aktiviteter.**

- **Dressurstævne (D) den 11. maj**

- Der skal bestilles blomster til bogstaverne – **Lea**
- Lille dressurhegn tages ud af skur og lægges klar til opsætning fredag
- Spring sættes ud på græsbanen. Der efterlades til springtræning torsdag på grusbanen, som fredag flyttes op på græsbanen.
- Vi mødes fredag d. 10. kl. 14 på Stengaard til klargøring af stævneplads.
- Der skal bruges 10 sandwich til hjælper- og officials mad.
- Parkering flyttes fra græsfold til trailerpladsen bag ridehuset. **Jill** retter rytterinfo og pladsoversigt – og skriver det også på Equipe. **Jill** printer.

- **Military den 20. maj**
 - Vi mangler en del hjælpere, men det går fremad. Lise M. vil gerne lukke kiosken.
 - Karin er TD1 og Marlene S. TD2, hvis vi har mere end 70 starter. Caroline Suhr er TBB. Jørn Jørgensen er desværre sygemeldt, så vi skal finde ny springdommer. Vi sender en hilsen til Jørn.
 - Banegennemgang – Nancy på 90, Merete på 70 og vi finder en på 80.
 - Banegennemgang til hest: Tidsrum 9-11? Skridt til Nyhavn rundt om den nye skov og med en afstikker til søen for 70'erne. Vi skal have en observatør i terrænet i den periode.
 - Springbanen sættes op torsdag d. 16. maj, fra kl. 16:30.
 - Vi skal have set på sponsorer til dette stævne – **Nancy, Lea** m.fl.
 - Der skal lægges opslag op på FB med sidste tilmelding - **Jill**
- **Springstævne (C) den 26. maj**
 - Officials er på plads.
 - Vi har pt. meget få anmeldte. Vi skal beslutte om vi vil holde det som C-stævne eller om vi skal lave det om til en træning, når vi kommer tættere på.
 - Vi venter med at afhente tidtageranlægget, til vi er tættere på.
- **Junior Camp den 30. juni til 2. juli**
 - Junior Camp'en blev udsolgt på første dag. Der er en på venteliste.
 - **Merete** bestiller Pony games sæt og 2 vogne til opbevaring.
 - Telt sættes op nogle dage før campen – evt. i haven.
- **Military august**
 - Lea har ansøgt propositionerne og vi afventer nu DRF.
 - Der mangler hjælpere til kiosken (2 dage), og Birte er på ferie. Vi skal også have arrangeret fællesspisning lørdag aften, afhængigt af antal deltagere.
- **Nyt fra udvalgene**
 - **Projekt ridestier i Nordskoven.**
 - Afventer møde mellem Bregnetved og Benny (Faxe Kommune).
 - **Bane- og Materialeudvalg.**
 - Den lille dressurbane er nu renoveret og bruges første gang til dressurstævnet.
 - Dommerhusene mangler stadig rep. og markise til test. **Lea** spørger Morten.

- **Regnskab og budget**

- Vi har investeret mange penge i år og afventer udbetaling af tilskud fra Faxe Kommune og svar på nogle af vores tilskudsansøgninger. Større indkøb skal godkendes inden de sættes i gang – **Lea, Jill**

- **Eventuelt**

- Rikke bestiller klubmesterskabsdækkener i 155 og 135.
- Lea har fået links til et udvalg af klubjakker hos Horze – vi forsøger at få et udvalg i forskellige størrelse til gennemsyn og prøvning – **Lea? – Jill** kan godt hente i Næstved.
- Lea har bestilt højtalere, men kan ikke få fat i firmaet, som har lager i Faxe. Lea prøver at sende dem en mail og Olivia kan hente hos firmaet. Beløbet for højtalerne er endnu ikke hævet på vores konto. Hvis vi ikke når at få dem til lørdag, må vi reparere den ødelagte vi har, så godt vi kan.
- Nogle opstaldere på Stengaard efterlyser information om arrangementer, der lukker baner og hvordan man generelt skal forholde sig, når der f.eks. er træninger, både oppe på banerne og nede i terrænet. Merete skriver på Stengaard-gruppen, når vi har arrangementer og så skal vi have set på, at få formuleret et generelt skriv/pjece omkring regler/retningslinjer for brug af faciliteter på Stengaard. Filen kan så lægges på Stengaard-gruppen, så man altid kan finde retningslinjerne. **Merete, Nancy, Anita.**

- **Næste møde:**

- Næste møde afholdes onsdag d. 29. maj 2024 kl. 19:00 på Stengaard.